

“TENDER FOR PROCUREMENT OF BANKING SOLUTION FOR NBP PARIS BRANCH”

Tender ID: NBP/IT/PW/BS/20022014

National Bank of Pakistan (NBP) Paris Branch invites eligible bidders to submit sealed bids for the Procurement of Banking Solution as mentioned in the bidding documents with support services for two (02) years. The interested bidder shall be a valid tax registered company compliant with the tax regulations of France. The bidder's company shall meet the bidder qualification criteria and technical requirements mentioned in the Bidding documents. Bidding will be conducted using the Single Stage - Two Envelop Procedure in accordance with Rule 36 (b) of Pakistan Public Procurement Rules 2004 (PPR 2004).

Interested bidders may collect the bidding documents / RFP from undersigned on or before ,7th March 2014 after submitting a Non-Disclosure Agreement valid for 05 years (specimen of NDA may be obtained from the office of the undersigned) along with the copies of the following documents.

1. Recent KBIS
2. Certified Statutes / By Laws of the company
3. Resolution on appointment of representatives; powers and valid ID cards
4. Documents evidence publication in "Journal Officiel des Sociétés"
5. Justification of the address of the registered office

Bids must be submitted & delivered accompanying all requisite documents to the address mentioned below not later than 1500 hr 24th March, 2014. The bids will be opened in the presence of bidders on the same day at 1600 hr. Photocopies of the relevant documents / certificates should be submitted as proof of the claims made. NBP reserves the right to verify / evaluate the claims made by the bidders independently.

NBP also reserves the right to cancel this project at any stage. This advertisement is also available on NBP (<http://www.nbp.com.pk>) and PPRA websites (<http://www.ppra.org.pk/>).

Director General
National Bank of Pakistan
128 Bd Haussmann
75008 PARIS — Téléphone 01 42 56 43 19 — paris@nbpparis.fr



**'APPEL D'OFFRES POUR LAPRESTATION D'UNE SOLUTION BANCAIRE POUR
NATIONAL BANK OF PAKISTAN PARIS'**

Désignation de l'appel d'offres : NBP/IT/PW/BS/20022014

La succursale de la National Bank of Pakistan (NBP) à Paris invite les soumissionnaires éligibles à soumettre des offres sous pli cacheté pour la fourniture d'une Solution Bancaire, telle que décrite dans le dossier d'appel d'offres avec des services de support, et ce, pour deux (02) ans. Le soumissionnaire intéressé doit être une société valablement immatriculée auprès des autorités fiscales en conformité avec la réglementation fiscale française. La société soumissionnaire doit satisfaire les critères de qualification de soumissionnaire ainsi que les exigences techniques mentionnés dans le dossier d'appel d'offres. L'appel d'offres sera organisé selon la procédure « Une seule Étape - Deux Enveloppes » conformément à la Règle 36 (b) du *Pakistan Public Procurement Rules 2004* (PPR 2004 – Règles Pakistanaïses de 2004 relatives aux passations de marchés publics).

Les soumissionnaires intéressés peuvent obtenir le dossier d'appel d'offres/RFP auprès de la soussignée au plus tard le **7th March 2014** après avoir déposé un Accord de Confidentialité valide pour 5 ans (un exemplaire dudit Accord de Confidentialité peut être obtenu auprès du siège de la soussignée) accompagné de :

1. KBIS récent.
2. Les statuts de la société certifiés conformes.
3. PV de nomination de mandataires; les mandats et pouvoirs; justificatif d'identité en cours de validité de chaque mandataire.
4. Extrait de la publication au Journal Officiel des Sociétés.
5. Justificatif de l'adresse du siège social

Les offres doivent être présentées et remises accompagnées de tous les documents demandés à l'adresse ci-après mentionnée au plus tard à **15h00 le 24th March 2014**. Les offres seront ouvertes en présence des soumissionnaires le même jour à **16h00**. Des photocopies des certificats/documents pertinents doivent être jointes comme justificatifs des déclarations qui y sont faites. NBP se réserve le droit de vérifier/évaluer les déclarations faites par les soumissionnaires de manière indépendante.

NBP se réserve également le droit d'annuler le projet à tout moment. La présente annonce est également disponible sur les sites de la NBP (<http://www.nbp.com.pk>) et de la PPRA (<http://www.ppra.org.pk/>).

**Directeur General
National Bank of Pakistan
128 Bd Haussmann
75008 PARIS - Téléphone 01 42 56 43 19 — paris@nbpparis.fr**

